

Title (en)

Mounting channel for electrical cable, lines and similar objects.

Title (de)

Anbaukanal für Elektrokabel, Leitungen und dergleichen.

Title (fr)

Canal de montage pour câble électrique, lignes ou similaires.

Publication

EP 0513502 A1 19921119 (DE)

Application

EP 92105111 A 19920325

Priority

DE 9106019 U 19910515

Abstract (en)

The invention relates to a mounting channel for electrical cables, lines and similar objects. This channel has an essentially U-shaped base shape and one or more cover elements for closing the retaining space on the front side. Latching openings for the engagement of attachment arms of a wall bracket are arranged on the rear-side outer wall of the U-shaped base shape. The invention is that the engagement opening (11) is extended with its side walls (111, 112) into the partial retaining space (21). The side wall (111) runs in a rounded area (1111) into the base wall (113) which connects the two side walls (111, 112). The engagement opening (12), which is physically separate from the engagement opening (11), is constructed as an insertion opening, which runs parallel to the rear-side outer wall (3), for the associated attachment part (43) of the wall bracket (4).

Abstract (de)

Die Erfindung betrifft einen Anbaukanal für Elektrokabel, Leitungen und dergleichen. Dieser Kanal besitzt eine im wesentlichen U-förmige Basisform und einen oder mehrere Deckelelemente zum Verschließen des Aufnahmerraumes an der Vorderseite. An der rückseitigen Außenwand der U-förmigen Basisform sind Rastöffnungen für den Eingriff von Befestigungsarmen einer Wandkonsole angeordnet. Die Erfindung wird darin gesehen, daß die Eingriffsöffnung (11) mit ihren Seitenwandungen (111, 112) in den Teilaufnahmerraum (21) hinein verlängert ist. Die Seitenwand (111) verläuft in einer Rundung (1111) in die die beiden Seitenwände (111, 112) verbindende Basiswand (113). Die räumlich von der Eingriffsöffnung (11) getrennte Eingriffsöffnung (12) ist als parallel zur rückseitigen Außenwand (3) verlaufende Einstektköpfung für das zugeordnete Befestigungsteil (43) der Wandkonsole (4) ausgebildet.

IPC 1-7

H02G 3/26

IPC 8 full level

H02G 3/04 (2006.01)

CPC (source: EP)

H02G 3/0437 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] FR 2313786 A1 19761231 - ATTEMA KUNSTSTOFFENIND [NL]
- [AD] GB 1436380 A 19760519 - WIDELL H, et al

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0513502 A1 19921119; EP 0513502 B1 19930804; AT E92676 T1 19930815; DE 59200007 D1 19930909; DE 9106019 U1 19910627;
DK 0513502 T3 19940103; ES 2043474 T3 19931216

DOCDB simple family (application)

EP 92105111 A 19920325; AT 92105111 T 19920325; DE 59200007 T 19920325; DE 9106019 U 19910515; DK 92105111 T 19920325;
ES 92105111 T 19920325